
 
Zápis č. 24/2013 

Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 24. zasedání AS FSv, které se konalo dne 25. 9. 2013

 

Přítomni: dle prezenční listiny  
Hosté: prof. Kohoutková, prof. Máca, prof. Pavelka, doc. Petráček, Ing. Vlasák  
 
Dr. Šibrava zahájil 24. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem 
zasedání.  
 
Program: 

1. Kontrola zápisu 
2. Zpráva o hospodaření FSv ČVUT za r. 2012 
3. Zpráva o činnosti FSv ČVUT za r. 2012 
4. Projednání a schválení změn v organizačním řádu Statutu FSv ČVUT 
5. Vyhlášení voleb do AS FSv ČVUT 
6. Různé 

 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
 

Zápis z 23. zasedání AS FSv ze dne 19. 6. 2013 byl schválen bez připomínek.  
Jan Gašpárek ukončil studium na FSv a tím mu skončil i mandát v AS FSv. Na jeho 
místo ve volební komisi pro volby děkana FSv byl zvolen Ing. Matějka. 
Hlasování: pro 21| proti 0| zdržel se 1 (z 22 přítomných senátorů). 
 

Novým členem AS FSv se stává Ing. Šťástka.  
Paní děkanka poděkovala všem realizátorům rekonstrukce budovy A za jejich 
práci. Budova A byla úspěšně kolaudována a předána do provozu. 
 
Bod 2.  Zpráva o hospodaření FSv ČVUT za r. 2012 
 

Ing. Vlasák prezentoval Zprávu o hospodaření FSv ČVUT v Praze. Vyzval senátory 
ke vznesení připomínek a dotazů. Prof. Pospíšil shrnul závěry jednání ekonomické 
komise. Ekonomická komise AS doporučuje zprávu ke schválení. 
Hlasování: pro 21| proti 0| zdržel se 1 (z 22 přítomných senátorů). 
 
Bod 3.  Zpráva o činnosti FSv ČVUT za r. 2012 
 

Prof. Pavelka shrnul zprávu o činnosti FSv za rok 2012. Vysvětlil případné rozdíly 
v datech oproti rektorátní zprávě. Diskutovalo se o tištěné podobě zprávy a 
možnosti vytvoření reprezentativní brožury.  
Hlasování: pro 22| proti 0| zdržel se 0 (z 22 přítomných senátorů). 
 
Bod 4.  Projednání a schválení změn v organizačním řádu Statutu FSv ČVUT 
 
Pan tajemník uvedl změny organizačního řádu a předal slovo doc. Demlovi, který 
sumarizoval důvody změn. Byla otevřena diskuze. Překlad anglických názvů 
neodpovídá. AS navrhuje, aby byla anglická verze názvů prověřena vedoucími 
kateder. Anglické názvy budou upřesněny a případné změny doplněny do 
organizačního řádu. Pojmenování Stavební obzor bude upřesněno na redakce 

 1
 

http://www.fsv.cvut.cz/senat/as2011/prezence.xls


 
Zápis č. 24/2013 

časopisu Stavební obzor – článek 8, odstavec 5. 
Hlasování: pro 21| proti 0| zdržel se 1 (z 22 přítomných senátorů). 
 
Bod 5.  Vyhlášení voleb do AS FSv ČVUT 
 
Dr. Šibrava přednesl návrh usnesení. Diskutovalo se o termínech. Doc. Demel 
upřesnil nutné počty pro volební účast. Dr. Šibrava požádal vedení FSv, aby 
zajistili pomoc PR oddělení při volbách do AS. 
Hlasování: pro 22| proti 0| zdržel se 0 (z 22 přítomných senátorů). 
 
Bod 6. Různé 
 

Rektorský projekt doc. Petráčka. 
Doc. Petráček prezentoval svůj projekt a požádal AS FSv ČVUT v Praze o podporu 
své kandidatury. Proběhla diskuze. 
 

Rektorský projekt prof. Konvalinky. 
Prof. Konvalinka představil AS svůj rektorský projekt. Požádal AS FSv ČVUT v Praze, 
aby jej navrhl jako svého kandidáta na rektora. Proběhla diskuze. 
 

AS FSv ČVUT v Praze hlasoval tajným hlasováním o navržení prof. Konvalinky jako 
kandidáta na rektora ČVUT v Praze a vyjádření podpory doc. Petráčkovi. 
 

Hlasování o navržení prof. Konvalinky jako kandidáta na rektora ČVUT v Praze: 
pro 21 (prof. Konvalinka nehlasoval ) (z 22 přítomných senátorů). 
 

Akademický senát FSv ČVUT navrhuje prof. Ing. Petra Konvalinku jako kandidáta 
na rektora ČVUT na funkční období 2014-2017. 
 

Prof. Konvalinka poděkoval senátorům za podporu, které si velmi váží. 
 

Hlasování o vyjádření podpory kandidatuře doc. Petráčka: 
pro 7 (prof. Konvalinka nehlasoval) (z 22 přítomných senátorů). 
 

Akademický senát nevyjádřil podporu doc. Petráčkovi v jeho kandidatuře na 
rektora ČVUT. 
 

Slečna Jiroutová vznesla dotaz na oddělené SZZ na programu A+S. Doc. Pešková 
a prof. Máca na dotaz odpověděli. Doc. Pešková nabídla studentům informační 
schůzku. První státní zkoušky s oddělenou ústní částí a obhajobou jsou 
připravovány na programu Architektura a stavitelství již od listopadu 2013/14. 
Další dotaz se týkal možnosti opakování SZZ v jiných termínech než za půl roku. 
 
Příští mimořádné zasedání AS FSv ČVUT (prezentace kandidátů na děkana FSv) 
se bude konat 6. 11. 2013. Čas a místo bude upřesněno. 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 
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